
 

 

Geachte griffie en leden van de raad van de gemeente Overbetuwe, 

 

Tijdens de vergadering op 06 mei 2025, over de toetreding tot de DAR NV door de gemeente 
Overbetuwe, waarbij ik namens onze partij NijmegenAnders!  heb ingesproken, heeft de 
wethouder onjuiste informatie aan u verstrekt tijdens zijn termijn van beantwoording. 

 

De wethouder stelde in reactie op het door de inspreker aangehaalde feit, dat Nijmegen 
met 73,88 % van de aandelen van DAR NV de ruime meerderheid in zijn eentje 
vertegenwoordigde, dat er unanimiteit vereist zou zijn onder de aandeelhouders bij de 
stemming tijdens een AVA of bijzondere aandeelhoudersvergadering van DAR NV, dit is dus 
apert onjuist! In de bijgevoegde statuten van de DAR NV, kunt u dit in artikel 21 lezen en 
verifiëren. 

 

In artikel 5.4 van deze statuten kunt u lezen: "Aandeelhouders kunnen slechts zijn 
gemeenten die (cumulatief) een (van kracht zijnde) opdracht tot het inzamelen van ALLE 
huishoudelijk afval binnen de gemeente aan de vennootschap hebben gegeven.." 

 

De gemeente Overbetuwe voldoet hieraan niet, omdat de milieustraten in eigen beheer 
blijven! 

 

Ook kwam er tijdens die vergadering op 06 mei 2025 boven water, dat het college al in april 
2024 wist van het niet willen verlengen door Prezero, ondanks de verlengingsoptie van 2 
keer 24 maanden in het contract na de laatste aanbesteding. U heeft als raad geen inzage 
gekregen in deze overeenkomst en hoe deze verlengingsoptie nu echt zit, dus u heeft u 
controlerende taak hier niet kunnen uitoefenen als raad. Het lijkt er bovendien sterk op, dat 
men dit bewust zo heeft gestuurd, om de besluitvorming omtrent toetreding DAR NV 
erdoor te kunnen drukken? 

 

Heeft u wel inzage gehad in het jaarverslag en de financiële cijfers van DAR NV over het jaar 
2024? Ze zouden volgens ingewijden een zeer slecht jaar hebben gehad. 

 

De wethouder en DAR NV stellen dat ze het voor €23 per woonhuisaansluiting goedkoper 
kunnen doen dan de huidige inzamelaar Prezero De DAR moet naar NIjmegen terugrijden 



 

 

vanuit Duiven na het lossen van het afval in de overslag van Prezero, terwijl Prezero al thuis 
was na het lossen, hoe kan dit dan, hier kan men ernstige vraagtekens bij plaatsen?! Ook 
Remondis heeft de wagens van uw buurgemeente Lingewaard in Duiven gestationeerd, op 
circa 200 meter afstand van de overslaglocatie van Prezero voor het huisvuil van de regio 
Arnhem. 

 

Agelopen week werd ineens het nieuws bekend, dat de algemeen directeur van DAR NV 
opstapt en er een vacature is, met slechts een reactie termijn van nog geen week tot 19 
mei 2025 voor kandidaten. U wilt als Overbetuwe toch mee kunnen beslissen over de 
aanstelling van de nieuwe algemeen directeur? 

 

Ik verzoek u dus met klem, om zo wijs te zijn als raad, om dit belangrijke punt tot toetreding 
DAR NV door de gemeente Overbetuwe dus vanavond niet als hamerstuk te laten 
behandelen en besluiten en ook niet als bespreekstuk, maar door te schuiven naar een 
toekomstige raadsvergadering, omdat er non een aantal belangrijke zaken niet juist zijn en 
duidelijk zijn? 

 

Met vriendelijke groet, 

 

NijmegenAnders! 

 

Ajith Donders 

 

Voorzitter 

 

 


